
Vragen over RIB 23 018 ‘Resultaat bodemonderzoek naar lood in
de bodem volkstuinen’ van CDA en Beter voor Rijswijk t.b.v.

Vragenuur Forum Stad d.d. 4 april 2023

Schriftelijke beantwoording voor aanvang Forum heeft onze voorkeur
gezien de agenda. Veel dank!

1. Kunt u de gemeenteraad het volledige onderzoek sturen? Zo niet,
waarom niet?

2. Welke acties (en wanneer) betreffende
bodemkwaliteit/bodemsanering hebben
eerder plaatsgevonden op de locatie van Ons Ideaal?

3. De gemeente is eigenaar van de locatie van Ons Ideaal. Mogen we
aannemen dat alle kosten van toekomstige acties om de
bodemkwaliteit weer op orde te krijgen volledig voor rekening van
de gemeente zijn? Ook op de andere locaties? Graag het antwoord
toelichten.

4. Wanneer is het specifieke onderzoek (risico-inventarisatie) op de
locatie Ons Ideaal naar verwachting afgerond? In de brief aan de
gebruikers van de tuinen spreekt u over afronding voor de zomer.
Klopt dat?

5. Indien verantwoord, bent u bereid rekening te houden met het
tuinseizoen bij het plannen van mogelijke werkzaamheden?



6. Bent u bereid de gemeenteraad per omgaande te informeren bij
ontwikkelingen op alle in de RIB genoemde locaties?

7. Bent u bereid de gebruikers van de tuinen op de verschillende
locaties extra te informeren over welke gewassen wel/niet gekweekt
kunnen worden (in de volle grond), hoe ze het beste gekweekt
kunnen worden, zonder dat de gezondheid gevaar loopt?
Bijvoorbeeld door inzet van de stadsecoloog/bioloog of een andere
(externe) specialist?
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